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ARTIKEL 41 VRAGEN M.B.T. "MES IN SOCIALE UITGAVEN"  
 
In de Gooi- en Eemlander van 9/1 j.l.  stond een artikel met als kop: "MES IN SOCIALE 
UITGAVEN" in de Regio. Dit artikel is gebaseerd op de notitie "Naar een financieel gezond 
sociaal domein" die door de Regio organisatie is opgesteld.  
Het gaat dan om meerjarige kostenbeheersing en kostenbesparing op de kosten van het 
sociaal domein in elk van de Regiogemeentes, w.o. Hilversum. 
Het Portefeuillehoudersoverleg van 10/12 j.l. heeft het beleid al vastgesteld. In februari zou 
ook onze Raad alleen haar zienswijze nog moeten indienen en in maart wil het PFHO de 
uitvoeringmaatregelen dan finaal gaan vaststellen.  
 
1) De Regio past het niet om Hilversum bezuinigingen op te gaan leggen; die rol heeft de 
Regio niet. Daar gaat de Hilversumse Raad uiteindelijk toch echt zelf over, zeker waar het 
gaat over bezuinigingen op de sociale zorgkosten. Dat is ook politiek een zeer gevoelig punt, 
zeker in deze zware en voorlopig blijvende Coronatijden. De toch al kwetsbare zorgvragers 
zouden uit alle (politieke) macht moeten worden ontzien. 
 
VRAAG: is het College het met ons eens dat onze Raad ten volle moet worden betrokken bij 
de besluitvorming over deze bezuinigingen op de sociale zorg  
en dat hier geen zienswijzeprocedure zou moeten worden gevolgd maar een normale 
besluitvormende procedure?  
 
VRAAG: is het College het met ons eens dat de zorgvragers gezien hun sociale kwetsbaarheid 
principieel moeten worden ontzien? 
 
2) Het krantenartikel geeft o.a. aan dat de totale kosten van de Regio in 2019 m.b.t. het 
sociaal domein ca. E. 72 mln. zijn. De kostenbesparing zou van max. E. 1,25 mln. in 2021 
oplopen tot max. E. 9,32 mln. in 2024 (13 % t.o.v. 2019) door de 20 door de Regio 
aangegeven maatregelen. 
De kostenbesparingen zijn gericht op kwetsbare mensen en niet op de grote kostenpost 
waar volgens het KPMG Rapport "Inzicht in en Handelingsperspectieven Sociaal Domein" 
d.d. juli 2020 juist de efficiëntie- en verbeteringsslagen te behalen zouden zijn: het 
Hilversumse Sociaal Plein. Daar zou de beheersing van de inzet van mensen en middelen 
volgens KPMG veel beter kunnen. 
 
VRAAG: is het College het met ons eens dat, de adviezen van het KPMG Rapport volgend, op 
het Sociaal Plein in elk geval een structurele kostenbesparing zou moeten worden 
aangepakt? Dat gaat dan ook niet ten koste van de zorgvragers. 
 
3) In de regionotitie zijn opgenomen: " Kanttekeningen/Zienswijzen Gemeenteraden". 
Daaruit blijkt o.a. dat nota bene als "Risico" wordt aangemerkt: "Gemeenten willen geen 



zienswijzeprocedure op de gehele verkenning", "Risico van onvoldoende draagvlak bij 
besluitvorming over uitvoering van maatregelen", en: "Onvoldoende draagkracht (lange 
besluitvorming) waardoor effect maatregelen te lang uitblijft". 
De door de Regio voorgestelde aanpak van deze problematiek is o.a. "het inzetten op een 
snellere zienswijzeprocedure".   
Dat achten wij niet aanvaardbaar. Onze Raad wordt qua eigen besluitvorming onder druk en 
buiten spel gezet en zou zich dan volgens de Regio moeten beperken tot het zo spoedig 
mogelijk indienen van een zienswijze. Het zgn. "democratisch gat", d.w.z. de beperkte greep 
die Hilversum en haar Raad toch al heeft op de besluitvorming van de Regio, is hier wel erg 
schrijnend. 
Dat achten wij zeker in dit specifieke geval niet gewenst. 
 
VRAAG: is het College het met ons eens dat onze Raad ruim de gelegenheid en de tijd moet 
krijgen om haar eigen besluitvorming m.b.t. dit buitengewoon belangrijke punt van 
bezuinigen op de sociale zorg in Hilversum allereerst zelf en grondig te gaan behandelen en 
het dus niet af te doen met alleen een in zijn aard voor de Raad toch al beperkende 
zienswijzeprocedure? 
 
4) Ook volgens de Regio geeft de Gemeenschappelijke Regeling de ruimte dat met aparte 
gemeentes aparte afspraken kunnen worden gemaakt.  
 
VRAAG: Is het College het met ons eens dat dit harde bezuinigen op de sociale zorg voor 
Hilversummers allereerst m.b.t. de effecten op en aanpassingen van de Meerjarenbegroting 
2021-2024 (ook i.v.m. het budgetrecht van de Raad) en van het gehele sociale beleid, door 
de Raad moet worden behandeld en vastgesteld? 
 
Wij danken het College alvast hartelijk voor de tijdige beantwoording van deze vragen. 
 
Henk Blok, 
Hilversums Belang. 
 


